
Spoštovani! 

 
V Facebook skupini Moj Maribor se je razvnela debata, čemu je (bil) namenjen ta 

stolp ob Koroškem mostu. 
 
 

 
 
A je vam morda znano, domneva je, da bi lahko bil mišljen kot razgledni. 

 
Hvala za vaš odgovor in  
 

lep pozdrav 
 

 
Vlado Kokol 
 


